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     A je tu opäť mesiac fašiangov, rôznych výročných schôdzi a 
stretnutí… Je však hlavne pracovný ako každý iný a som rád, že
sme pokročili v príprave budovania kanalizácie ako aj bytové-
ho domu, čo sú významné diela pre našu obec. Absolvoval 
som v týchto veciach niekoľko pracovných stretnutí a každá 
dohoda nás posúva vpred. Chcem sa poďakovať majiteľom 
pozemkov, ktorí vyšli v ústrety a poskytli ich za úhradu pod 
plánovanú čističku. Stretol som sa s Vami aj na miestnom 
cintoríne pri rozlúčke s našimi spoluobčanmi. Tieto chvíle ma 
netešia, ale je to súčasť bytia na tejto zemi. 

     Nemálo pracovného času mi zabrali aj sedenia ohľadom 
zmien a doplnkov územného plánu. Najviac ma mrzí, keď si 
niekto domýšľa a verí rôznym intrigám a nepodloženým 
hlúpostiam... Nie je jednoduché niektoré naše zámery presa-
diť, ale vždy pracujem v prospech väčšiny z Vás a zatiaľ sa nám
to darí, z čoho sa teším. Veľa času si vyžiadala príprava 
fašiangov a všetkým, ktorí tento víkend pripravili patrí moje 
poďakovanie. Futbalisti, motorkári, folklór aj psíčkari fungovali
na milión %.  Po fašiangoch hneď v pondelok sa konalo obec-
né zastupiteľstvo a stretnutia ohľadom územného plánu 
a doplnenia verejného osvetlenia. 

     V sobotu sme spolu so ZPOZ vykonali občiansky pohreb a aj
sobášny obrad. Pochovávanie našich spoluobčanov je to 
najťažšie čo mám v náplni práce starostu. Život nám prináša 
rôzne situácie, ale verte mi, že privítať nových občanov na 
tomto svete je úplne iná emócia. 
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     S predsedom finančnej komisie sme sa niekoľkokrát stretli 
za účelom prípravy uznesení potrebných na podanie žiadosti 
o dotáciu na bytovku. Nie je to malá suma a príprava je veľmi 
dôležitá. Zabezpečil som opilovanie nebezpečných drevín, 
ktoré ohrozovali majetok a aj Vás ľudí. Inicioval som rokovanie
o možnostiach získania dotácií na opravy obecných budov. 
Všetci už dobre vieme, že je to dlhý proces. Ďalšia vec je prí-
prava projektov a ich financovanie, ktoré dnes zaťažia rozpo-
čet okolo 10 000 eur na jeden väčší projekt. 

     Do projektov a mojich plánov sa mi zamotala iniciatíva 
občanov, ktorí upozornili na podozrivú ťažbu dreva v našich 
horách. Poslal som upozornenie a žiadosť o kontrolu týchto 
prác na niekoľko inštitúcií a zorganizoval som na 10.marca 
stretnutie sťažovateľov a konateľa ťažobnej spoločnosti. 

     Skončil sa ďalší zimný mesiac a verím, že ste ho využili aj na
zimné športy, lebo sneh je už u nás úzky profil…

                                                                                                  R.Š.


